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Ikt. szám: 1/549-1/2017. 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 
 
Készült: Csopak Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2017. április 12-én 8.00 órai 
kezdettel tartott rendkívüli nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak: Ambrus Tibor polgármester, 
 Balogh Balázs alpolgármester 
 Markó Péter  

 Tislér Géza 
 Varga József képviselők, 

 Dr. Szántód Anita jegyző 
 
 
Ambrus Tibor polgármester: Tisztelettel köszönti a Képviselő-testület tagjait. Jelen van 6 
fő képviselő. Az ülés határozatképes, azt megnyitja. Ismerteti az ülés napirendjét. Kéri a 
napirendi pontok elfogadását. 
 
 
Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
 
   83/2017. (IV.12.) ÖKT számú határozat: 

 
Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a rendkívüli nyílt ülés 
napirendjét az alábbiakban határozza meg: 
 
NAPIRENDI JAVASLAT: 
 
1./ „Balatoni strandok fejlesztése BTSP-1.1-2016” strandfejlesztési pályázat ügye 
Előadó: Ambrus Tibor polgármester 
2./ Településképi arculati kézikönyv, településképi rendelet elkészítése, valamint a 
jogszabályi összhang megteremtése érdekében a HÉSZ módosítása 
vonatkozásában árajánlat kérése 
Előadó: Ambrus Tibor polgármester 
3./ 2017. évi lakossági ivóvíz- és csatorna-szolgáltatási támogatás 
Előadó: Ambrus Tibor polgármester 
4./ Csopak-Paloznak Vízvezeték Építőközösség kérelme villamos mérőszekrény 
elhelyezésére vonatkozóan 
Előadó: Ambrus Tibor polgármester 
5./ Belterületi utak, járdák, hidak felújítására kiírt pályázaton való részvétel ügye 
Előadó: Ambrus Tibor polgármester 
 

 
NAPIREND TÁRGYALÁSA: 

 
1./ „Balatoni strandok fejlesztése BTSP-1.1-2016” strandfejlesztési pályázat ügye 
(az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
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Ambrus Tibor polgármester: Ismerteti az előterjesztést. 
Welleszné Szabó Csilla beruházási ügyintéző: Az előterjesztésben leírta milyen műszaki 
tartalommal menne a pályázat. A pályázat támogatható költsége előzetes költségbecslések 
alapján 46.395.329 Ft lenne. Ennek lennének járulékos költségei is. Tervezési költség, 
engedélyezési költség, illetve a wellness részt szeretnének a strandon kialakítani, akkor ennek 
az építési költsége. Plusz 10 milliós keretet számolt hozzá, ebbe mindenképpen bele kellene 
férni. 
Ambrus Tibor polgármester: Ha már kibontják a kabinsort, akkor befér az infraszauna és 
gőzkabin is és akkor valóban egy wellness részleget tudnak kialakítani. Ki kell számolni az 
árambővítését. A pályázatba ne vállaljanak be olyanokat, amivel októberig nem tudnak 
elkészülni. 
Welleszné Szabó Csilla beruházási ügyintéző: 1 db kültéri szauna lett bele tervezve. Abba a 
költségbe oda víz, villany költsége többe kerülne, mintha épületen belül alakítanák ki a 
wellness részleget. Kevesebbe kerülne ezzel a megoldással. 
Simon Attiláné képviselő: Maga, ami a pályázatban felsorolás az volt 46 milliós költségen 
kívül lenne a gőzkabin? A felsorolásban ez nem szerepel. 
Welleszné Szabó Csilla beruházási ügyintéző: Nem, ez benne van. A szaunák, gőzkabin 
beszerzése támogatott csak a pályázatban, erre van közel 2 millió forintos támogatás. A 
beépítés kerülne sokba. 
Ambrus Tibor polgármester: Most egyenlőre ősszel mondjuk egy kabinsort 
felszabadítanak, és betesznek egy szaunát és annak a kialakítását, meg a bővítési 
lehetőségeket, nem látják a költségvetést. 
Welleszné Szabó Csilla beruházási ügyintéző: Amennyiben a kültéri szaunát szeretnék 
megvalósítani, akkor egy probléma van, hogy a strand beépítettsége nem tudja megengedi-e, 
mert engedélyköteles tevékenység. 
Ambrus Tibor polgármester: Véleménye szerint megengedi, bőven van rá lehetőség. Nem 
ért ezzel egyet. Most, hogy összevonták a strandon a különböző területeket és egy helyrajzi 
számon van a strand, így bőven van lehetőség. 
Simon Attiláné képviselő: Az a kérdés, hogy felkerüljön vagy ne, erre azt mondják, hogy 
menjen fel az öltöző épület emeleti részére és már csak az a kérdés, hogy a gőzkabin és a 
masszázsrész kialakításra kerüljön-e vagy ne? Ez a járulékos költség mennyivel kevesebb, 
hogy ha csak a szauna rész van meg. 
Ambrus Tibor polgármester: Amivel kevesebb az a gőzkabinnak és szaunának az ára. 
Simon Attiláné képviselő: Úgy értette, hogy ez belekerül ugyanúgy a pályázatba, 
finanszírozott a pályázat által. 
Ambrus Tibor polgármester: A pályázat az le van zárva. Már idézőjelben, forintálisan 
megvan. 
Simon Attiláné képviselő: Forintálisan benne van? 
Welleszné Szabó Csilla beruházási ügyintéző: Forintálisan belefér. Maga az infraszauna, a 
finn szaunák és a kabin is belefér. Így kevesebbe kerülne. Építési költsége nincs. 
Ambrus Tibor polgármester: Ha levonják az 56 millió forintból akkor 52-53 millió forint 
lesz. 
Balogh Balázs alpolgármester: Becsült költség az 56 milliós összeg? 
Welleszné Szabó Csilla beruházási ügyintéző: Becsült költség. Minden egyéb költség 
benne van. Árazott költségbecslést nem is kapnak hozzá, csak egy kiírást. Ebbe az összegbe 
biztos, hogy belefér. 
Ambrus Tibor polgármester: Ezt a közbeszerzés után látják. 
Welleszné Szabó Csilla beruházási ügyintéző: Ettől kevesebbet is el lehet fogadni. 
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Balogh Balázs alpolgármester: Kell valami plusz költségről dönteni, amiről nem is tudják, 
hogy mekkora? A pályázatról kell dönteni. 
Welleszné Szabó Csilla beruházási ügyintéző: A pályázat szempontjából nem, csak annyit, 
hogy a pénzügy tervezni tudjon a tartalékkeret terhére. 
Ambrus Tibor polgármester: Véleménye szerint fogadják el a pályázatot és közbeszerzés 
után látják, hogy mi mibe kerül, akkor azokat a Képviselő-testület hozzápakolja. Akkor már 
tudottak lesznek mennyi egy engedély, mennyi a tervezés költsége. 
Welleszné Szabó Csilla beruházási ügyintéző: Nemcsak enne a költsége, hanem a csúszda 
is, az úszóstégnél is terveztetni kell. 
Balogh Balázs alpolgármester: Most a pályázatról kell dönteni, nem a pályázati dolgokról. 
Polgárné Borsos Mária adó- és pénzügyi irodavezető: Nettó ár az 56 millió forint, kéri, 
hogy ez szerepeljen ott. 
Simon Attiláné képviselő: Mi a pályázat kivitelezésének határideje? 
Welleszné Szabó Csilla beruházási ügyintéző: Október 31. a határidő. 
Simon Attiláné képviselő: Ha október 31. és belekerülnek ezek, akkor meg kell valósítaniuk 
ebben az évben, tehát ehhez kellenek ezek a költségek. Ha jól értette, akkor ez a 10 millió 
forint az nemcsak a wellness részleg van benne, hanem benne van a csúszda, egyéb költségek 
is benne vannak. 
Welleszné Szabó Csilla beruházási ügyintéző: Biztos nem lesz olyan hatalmas költsége 
ezeknek a tervezéseknek, nem tudja az engedélyezés mekkora összeg lesz. 
Ambrus Tibor polgármester: Amennyiben a pályázatot most elfogadják, akkor van idejük 
arra, hogy kiszámolják mi a többi, hiszen az E.ON-tól lehet árajánlatokat kérni, hogy mennyi 
lesz a bővítés. Megkérdezik, hogy mennyi ezeknek az áramigénye. Mondhatják azt, hogy 
tegyenek oda 5 millió forintot járulékosan.  
Markó Péter Imre képviselő: Támogatja, hogy tegyenek mellé tartalékot, tekintve, hogy 
jelentős fejlesztés, hiszen egyértelmű a kiírásban fel kell építeni és működtetni kell.  
Balogh Balázs alpolgármester: Javasolja, hogy 5 millió forintos összeget tegyenek mellé, ha 
kevés megemelik. 
Ambrus Tibor polgármester: Pályázati összeg, plusz nettó 5 millió forintot tegyenek hozzá. 
Kéri, fogadják el, hogy  
 
 
Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen, tartózkodás és ellenszavazat 
nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
 

84/2017. (IV.12.) ÖKT számú határozat 
 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Magyar 
Turisztikai Ügynökség által „Balatoni strandok fejlesztése BTSP-1.1-2016” kódszámon 
kiírt pályázaton a Csopaki Községi Strand felújításával részt kíván venni. A pályázathoz 
kapcsolódó wellness részleg kialakítását támogatja. 
 
A pályázat megvalósításhoz szükséges nettó 46.395.329,- Ft összeget, valamint nettó 
5.000.000,- Ft saját forrást a 2017. évi költségvetés terhére biztosítja. 
 
A wellness részleg megvalósításához, valamint a pályázatban nem szereplő, de annak 
megvalósításához közvetlen kapcsolódó egyéb költségek összegét saját forrásból, a 
2017. évi költségvetés tartalék terhére biztosítja. 
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A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére. 
 
Határidő:  azonnal 
 
Felelős:   Ambrus Tibor polgármester 
 
 

2./ Településképi arculati kézikönyv, településképi rendelet elkészítése, valamint a 
jogszabályi összhang megteremtése érdekében a HÉSZ módosítása vonatkozásában 
árajánlat kérése 
(az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 
Ambrus Tibor polgármester: Ismerteti az előterjesztést. Gyakorlatilag előtte sok munkát 
rengeteg pénzért megcsináltattak, ami szerinte ennek a része. Mennyivel olcsóbb ez más 
településeken, hiszen nekik már alátámasztott dokumentációjuk rengeteg van, amit kifizettek, 
kezdve, hogy ebbe kell majd a héjazott színeket, a védett épületeket meghatározni. Ez arról 
szólna, hogy minden településen lenne egy kis könyv, amit az építkező bemegy és megnézi, 
az alapján kapja az instrukciókat, sokkal szigorúbban, mint idáig, hogy hogyan kell építkezni. 
Minden településen meg kell csinálni. Ha most jelentkeznek április 30-ig, akkor 1 millió 
támogatásban részesülnek. 
Simon Attiláné képviselő: Amennyiben nem jelentkeznek, akkor meddig kell ezt elkészíteni? 
Ambrus Tibor polgármester: Akkor nem kapnak  1 millió forint támogatást. 
Balogh Balázs alpolgármester: Mibe kerül ez? 
Ambrus Tibor polgármester: Itt van három féle változat. Az egyik az egy egyszerű, papír 
alapú valami, a másik szemléltető táblákkal, a harmadik pedig egy színes, lapozható kis 
könyv, ahol bemutatják a jó példákat, rossz példákat. Ez arról szól, hogy erre kérnek be 
árajánlatokat és utána eldöntik. 
Tislér Géza képviselő: Ezt a munkát ki tudja megcsinálni?  
Ambrus Tibor polgármester: Gyakorlatilag ez majdnem egy új rendezési terv. De miután az 
önkormányzatnak van rendezési terve, így valóban közel 1 millió forintos összeg lenne, amit 
az Állam támogat. Nekünk állítólag plusz kiadásokat nem jelentene. Árajánlatok sincsenek 
mellette. 
Balogh Balázs alpolgármester: Nem mindegy, mert egy rendezési terv, az 10 milliós 
nagyságrendű. 
Ambrus Tibor polgármester: Most akinek 5 évnél régebbi, új rendezési tervet kell csinálnia. 
Nekünk nem kell, csak ezt az arculati kézikönyvet kell elkészíteni. Ez minden településen 
kötelező lesz. 
Simon Attiláné képviselő: Érdemes kihasználni ezt az 1 millió forintos támogatást. 
Ambrus Tibor polgármester: Véleménye szerint kérjenek be az A, B, C-re árajánlatokat és 
utána döntsenek. Abban kell határozni, hogy elkészíttetik a rendeletet, ami 1 millió forintot 
jelent április 30-ig. Meglátják, ha jönnek be ajánlatok. Valószínűleg más nem fogja tudni 
olcsóbban megcsinálni, mint ez a hölgy, akinél ott van az összes adatuk. A reklámrendelet is 
rendben van, ez fogja szabályozni az önkormányzatoknál, az önkormányzatok hatáskörébe 
utalja az óriás plakátokat október 31-től.  
 
 
Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen, tartózkodás és ellenszavazat 
nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
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85/2017. (IV.12.) ÖKT számú határozat 
 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a településkép védelméről szóló 
2016. évi LXXIV. törvény végrehajtása érdekében elkészítteti a településképi arculati 
kézikönyvét (TAK-t), valamint felülvizsgálja a településképi rendeletét (TER-t), a 
3/2012. (XI.8.) Korm. rendeletben előírt tartalom szerint. A TAK elkészítésére a 
tervezői feladatkiírást az előterjesztés A/B/C alternatíva szerint kéri, április 30-i 
határidővel. A főépítész által mellékelt árajánlat mellé további árajánlatok kerüljenek 
benyújtásra, amelyekben legyen részletezve, hogy mi a különbség az A, B, C típusú 
településképi arculati kézikönyv között. 
 
Határidő:  azonnal 
 
Felelős:   Ambrus Tibor polgármester 

 
Ambrus Tibor polgármester: Felmerült kérdésként, hogy az A, B, C variációk mit 
jelentenek árban? 
Bujdosó Judit főépítész: Ha kérnek tervezői segítséget, akkor ezek lényeges különbséget 
jelentenek. Megérkezett az árajánlat a tegnapi nappal. 4 milliós árat adott ÁFA-val együtt a B 
variációra egyedi tervezési munkával, egy egyszerűbb kiviteli elkészítésre. 
Balogh Balázs alpolgármester: Az A-ra és a C-re nem kaptunk ajánlatot, csak a B-re? 
Bujdosó Judit főépítész: Nem, a B-re határozták meg. A szakmában eltérő a vélemény, 
vannak, akik nagyon egyszerűen gondolják és ez az állami vonal, a miniszterelnökség azt 
képviseli, hogy ezt nagyon egyszerű elkészíteni, a szakma viszont azt mondja, hogy nem 
annyira egyszerű. Össze kell hozzá szedni az anyagokat, rálátni a településre, stb. A mi 
tervezőink ÁFA-val együtt 4 millió forintos árajánlatot adtak az arculati kézikönyvre is és a 
rendelet előkészítésére is. 
Balogh Balázs alpolgármester: Nettó vagy bruttó 4 millió forint? 
Bujdosó Judit főépítész: Nettó. Kormányzati támogatásként 1 millió forintot ígérnek 
településenként. Erről semmilyen írásbeli előterjesztés nem volt az önkormányzatok felé. 
1.000.000,- Ft-ot ígérnek településenként. Csopakon nagyon sok anyag van. Úgy tudja, hogy 
a helyi tervezőkkel is meg tudja csinálni.  
Simon Attiláné képviselő: Mi akkor az eltérés tárgya Paloznak és Csopak között? 
Bujdosó Judit főépítész: Nem tudja megmondani, hogy a tervezők hogy gondolkodnak 
ebben. Több munkát látnak ebben, pedig sok anyag áll rendelkezésre. 
Ambrus Tibor polgármester: Április 30-ig kell jelezni. Javasolja, hogy jelezzék, hogy 
elkészítik és kérjenek be árajánlatokat a variációkra. 
Bujdosó Judit főépítész: 1 millió forintot adnak, amit fel is kell erre használni. 
Ambrus Tibor polgármester: Továbbra is azt mondja, ha településeket kötelezhetnek erre, 
miután feladatfinanszírozás van ebben az országban, akkor innentől kezdve látja a tőlünk 
keletebbre lévő településeket, ahol nincs rá keret erre. Ha 1 millió forintot adnak, akkor 1 
millió forinton belül lesznek. 
Bujdosó Judit főépítész: Van egy egyszerűbb kivitel, szerinte az is megfelelne. 
Ambrus Tibor polgármester: Ez egy olyan füzet legyen nyomtatott formában, amit a 
tervezők, az építtetők tudnak használni. 
Balogh Balázs alpolgármester: Honlapra fel kell tenni a tartalmat.  
Simon Attiláné képviselő: Az A variáció egy nagyon egyszerű dolog, a B-nél már egy 
részletesebb, benne van a miniszterelnökség elvárásánál egy részletesebb, amiben már a 
színek, a kerítések, a hajlásszögek, minden egyéb. A C pedig még részletesebb, ott már PDF 
formátumban kinyomtatott tájékoztató anyag lehetne. 
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Balogh Balázs alpolgármester: Csináljanak egy A-t és abban legyen benne, ami megvan 
nekünk. 
Ambrus Tibor polgármester: Úgy gondolja, hogy a B-hez is megvan minden anyaguk, nem 
kell összegyűjteni semmit. A rendezési tervüket sok millió forintért elkészíttették.  
Simon Attiláné képviselő: Árajánlatban részletezés azért legyen, hogy miben tér el az A, a B 
és a C, tehát, hogy miből tevődik össze az a 4.000.000,- Ft. 
Ambrus Tibor polgármester: Kéri, fogadják el, hogy a településkép védelméről szóló 2016. 
évi LXXIV. törvény végrehajtása érdekében készíttessék el a településképi arculati 
kézikönyvet (TAK-t), valamint vizsgálják felül a településképi rendeletet (TER-t), a 3/2012. 
(XI.8.) Korm. rendeletben előírt tartalom szerint. A TAK elkészítésére a tervezői 
feladatkiírást az előterjesztés A/B/C alternatíva szerint kérjék, április 30-i határidővel. 
 
 
3./ 2017. évi lakossági ivóvíz- és csatorna-szolgáltatási támogatás 
(az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 
Ambrus Tibor polgármester: Ezt továbbra sem érti, eddig ivóvíz szolgáltatás sincsen, se 
csatorna. Kötelező feladat az önkormányzatnak az ivóvíz és csatorna, szennyvíz előzetes 
biztosítása. Ez arról szól, hogy beadnak egy pályázatot, kapnak tizenvalahány millió forintot 
és azt továbbutalják a vízműnek. Nem látja, hogy a vízdíjban hol van az a támogatás, amit az 
önkormányzat támogat. Ennek a döntésnek a végrehajtását nem látja a vízdíjban. 
Polgárné Borsos Mária adó- és pénzügyi irodavezető: Mindegyik évben más a támogatás. 
Ambrus Tibor polgármester: Nem érti, hogy ha ezt most nem kérik, akkor a lakosságnak 
felemelik? 
Varga József képviselő: Komoly összeg, ingatlanonként 250,- Ft/hó. 
Ambrus Tibor polgármester: Kéri, fogadják el, hogy a 2017. évi lakossági víz- és 
csatornaszolgáltatás díjának csökkentésére pályázatot nyújtsanak be a Magyar Államkincstár 
felé és hatalmazzák fel az állami támogatás igénylésének benyújtására és a pályázattal 
kapcsolatos teendők lebonyolítására. 
 
 
Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen, tartózkodás és ellenszavazat 
nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
 

86/2017. (IV.12.) ÖKT számú határozat 
 
Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2017. évi lakossági víz- és 
csatornaszolgáltatás díjának csökkentésére pályázatot nyújt be a Magyar 
Államkincstár felé. 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az állami támogatás igénylésének 
benyújtására és a pályázattal kapcsolatos teendők lebonyolítására. 

 
Határidő:  azonnal 
Felelős:  Ambrus Tibor polgármester 

 
 
4./ Csopak-Paloznak Vízvezeték Építőközösség kérelme villamos mérőszekrény 
elhelyezésére vonatkozóan 
(az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
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Ambrus Tibor polgármester: Ismerteti az előterjesztést.  
Simon Attiláné képviselő: Elmondja, hogy a villamos energia törvény szerint nincs 
különbség a vezetékek között. Mi az, ami határidőben, egyébben a legkedvezőbb lenne. 
Ambrus Tibor polgármester: Elvileg támogatják, amennyiben egy érvényes tervet 
készítenek. Ezt dolgozzák ki. 
Simon Attiláné képviselő: Úgy, hogy a jogszabálynak megfeleljen. 
Balogh Balázs alpolgármester: Van egy b) pont az előterjesztésben, mely szerint a 
tulajdonosi hozzájárulását a tervezett villamos ellátást tartalmazó tervdokumentáció 
ismeretében adja meg. Azt mondták, hogy elvileg támogatják, de a valós tulajdonosi 
hozzájárulást akkor tudjuk kiadni. 
Ambrus Tibor polgármester: Kéri, hogy fogadják el a határozati javaslat b) pontját. 
 
 
Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen, tartózkodás és ellenszavazat 
nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
 

87/2017. (IV.12.) ÖKT számú határozat 
 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Csopak-Paloznak 
Vízvezeték Építőközösség (8229 Csopak, Csákányhegyi u. 16.) kérelmére a csopaki 
1470/1 helyrajzi számon nyilvántartott, Csákányhegyi utca megnevezésű közút 
területén a csopaki 1441 helyrajzi számú ingatlan előtt meglévő villanyoszlop mellett 
villamos mérőszekrény elhelyezéséhez a tulajdonosi hozzájárulását a tervezett 
villamos ellátást tartalmazó tervdokumentáció ismeretében adja meg. 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére 
 
Határidő:  azonnal 
 
Felelős:   Ambrus Tibor polgármester 

 
 
5./ Belterületi utak, járdák, hidak felújítására kiírt pályázaton való részvétel ügye 
(az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 
Ambrus Tibor polgármester: Minden évben megjelenik ez a pályázat, amelyet minden 
évben elutasítottak. Ebben a hónapban lehet beadni. Ami a pályázatban előnyt élvez, 
főközlekedési út mellett, tömegközlekedéssel érintett szakasz legyen, ezeknél gyakorlatilag a 
Paloznaki és a Füredi út férne bele 19 millió forint, ennek a 85%-át támogatnák. Vagy a 
Füredi utat adják be külön vagy a Füredi és Paloznaki utat. 
Balogh Balázs alpolgármester: Ennek még van egy tervezési költsége is a Kossuth utcánál is 
és műszaki ellenőr, tehát egyéb projektköltség is van, azzal bőven 20 millió fölé mennek. Az 
gondolja, hogy ha ezek a költségek, akkor csak a Füredi út esetében bőven elérik a 
15.000.00,- Ft-ot, a maximális támogatást. Nyilván 85%-os támogatás van. Felvetődött és 
felvetette a múltkor, hogy nemcsak járdára, hanem útra is van lehetőség pályázni. Vannak 
megtervezett, meg nem valósított útjaik, szerinte azzal is kellene foglalkozni. Járdát építenek 
a Kossuth utcán. Be lehet adni, csak előnyt jelent, ha van rajta tömegközlekedés. Olyan útjuk 
jelen pillanatban nincs, amelyen tömegközlekedés is lenne. 
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Ambrus Tibor polgármester: Dönthetnek, hogy melyik a fontosabb. Akkor a híd is meg 
lenne csinálva.  
Balogh Balázs alpolgármester: Füredi útnál, a hídnál az megoldódna, hogy ott nem lépcső 
lenne, hanem akadálymentesítés lenne a tornaterem bejáratánál? Ez elég problémás, mert 
sokan közlekednek ott babakocsival, de az úton kell közlekedniük, mert egyébként nem 
tudnak a lépcsőzet miatt közlekedni. 
Ambrus Tibor polgármester: Csak úgy kell megterveztetni a kivitelezésnél, megoldható, 
szét van omolva a beton burkolata is a járdának. Van egy módosító javaslat, hogy a Szent 
Donát utca felújítására adják be a pályázatot. Aki egyetért ezzel, kéri, szavazzon. 
 
Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 2 igen, 4 ellenszavazattal, tartózkodás 
nélkül nem fogadta el a javaslatot, mely szerint a Szent Donát utca felújítására adják be a 
pályázatot. 
 
Ambrus Tibor polgármester: Megkérdezi ki ért egyet, hogy a Füredi út felújítására adják be 
a pályázatot? 
Markó Péter Imre képviselő: Füredi és Paloznaki, vagy csak a Füredi út? 
Varga József képviselő: Javasolja, hogy mindkettő út felújítására adják be a pályázatot. 
Simon Attiláné képviselő: Egyetért azzal, hogy adják be mindkettőt. 
Ambrus Tibor polgármester: Kéri, fogadják el, hogy Magyarország 2017. évi központi 
költségvetésről szóló 2016. évi XC. törvény 3. melléklet II. 2. pont a) b) c) pont szerinti 
önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására kiírt pályázaton a Füredi út 
és Paloznaki út felújításával vegyenek részt, és a pályázat megvalósításához szükséges bruttó 
21.000.000,- Ft összeget, ebből bruttó 6.000.000,- Ft saját forrás összegét a 2017. évi 
költségvetés terhére biztosítsák. 
 
 
Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen, 1 tartózkodással, ellenszavazat 
nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
 

88/2017. (IV.12.) ÖKT számú határozat 
 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Magyarország 
2017. évi központi költségvetésről szóló 2016. évi XC. törvény 3. melléklet II. 2. pont 
a) b) c) pont szerinti önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására 
kiírt pályázaton a Füredi út és Paloznaki út felújításával részt kíván venni. 
A pályázat megvalósításához szükséges bruttó 21.000.000,- Ft összeget, ebből bruttó 
6.000.000,- Ft saját forrás összegét a 2017. évi költségvetés terhére biztosítja. 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére. 

 
Határidő:  azonnal 
 
Felelős:   Ambrus Tibor polgármester 

 
2./ Településképi arculati kézikönyv, településképi rendelet elkészítése, valamint a jogszabályi 
összhang megteremtése érdekében a HÉSZ módosítása vonatkozásában árajánlat kérése 
napirend folytatása: 
 
Ambrus Tibor polgármester: Van egy tervezési ajánlat. 
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Varga József képviselő: Gyakorlatilag a településképi vélemény, minden rendelkezésre áll. 
Bujdosó Judit főépítész: Össze kell szedni és aktualizálni kell. Tud egy ellenajánlatot adni, 
helyi tervezővel közösen meg tudják csinálni abból a keretből, amíg a kormányzati támogatás 
megérkezik. 
Simon Attiláné képviselő: Mikor fogadták el a településképi rendeletet? 
Bujdosó Judit főépítész: 2013-ban. Azt jelentősen ki kell bővíteni. A településképi rendeletet 
még nem módosították. Az értékvédelmi munka részt kell beleépíteni, illetve reklámhirdetés 
elhelyezésekről kell intézkedni, bele kell venni egy tájékoztatást és szakmai konzultációs 
részt, ami idáig nem volt benne. Örökségvédelmi részt és az örökségvédelmi ösztönző 
feladatokat kell vizsgálni.  
Ambrus Tibor polgármester: Kifizettek valamit erre vonatkozóan már, amikor a házakat 
felmérették. Kész anyag készült erre vonatkozóan. 
Balogh Balázs alpolgármester: Nem érti ezt a mennyiségű munkát, miért jön ki ennyi? 
Mindegy, hogy A vagy B pontról beszélnek, mert vannak anyagaik, amik rendelkezésre 
állnak.  
Simon Attiláné képviselő: Az arculati kézikönyv 1,4 millió forint. Legyen meghatározva, 
hogy mi az, amit ez tartalmaz? 
Ambrus Tibor polgármester: Úgy gondolja, hogy a reklámrendeleten kívül minden anyaguk 
rendelkezésre áll. Mindent kifizettek és mindenben döntöttek. Össze kell rakni ezt. 
Bujdosó Judit főépítész: Aktualizálni kell. Ha ráfordítják azt a támogatást, amit kapnak, nem 
fog többe kerülni. 
Ambrus Tibor polgármester: Kérjenek árajánlatokat és úgy gondolja, hogy miután kötelező 
feladat, így az állam által biztosított összegeknél többet nem kívánnának többet erre fordítani. 
Simon Attiláné képviselő: Kérjük úgy az árajánlatot, hogy A-ra, B-re és C-re. 
Ambrus Tibor polgármester: Úgy gondolja, hogy abban döntöttek, hogy szeretnék ezt 
megcsinálni, kérnek be árajánlatokat és minden kötelező feladatot csak annak értékében 
oldják meg, amennyi támogatást kapnak rá. Amennyiben 1.000.000,- Ft-ot adnak, akkor ezen 
belül kell megoldani. Magyarországon a települések 80%-a meg fogja oldani ennyiből. 
Dr. Szántód Anita jegyző: Megkérdezi, hogy a határozati javaslat jó-e ahogy az 
előterjesztésben szerepel? 
Ambrus Tibor polgármester: Benyújtják, és akkor még van idő arra, hogy árajánlatokat 
kérjenek be. 
Bujdosó Judit főépítész: Az ajánlatkérésre írta be az április 30-i határidőt. Vissza kell jelezni 
a kormányhivatalba, hogy igen, elkezdték. 
Ambrus Tibor polgármester: Akkor vissza kell jelezni. Megköszöni az ülésen való 
részvételt, és 8.46 órakor a nyílt ülést bezárja. 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 Ambrus Tibor   Dr. Szántód Anita 
 polgármester   jegyző 
 
 


